
Zápis č. 1 – Komise pro školství, kulturu a cestovní ruch 

konané dne 8. 1. 2020 v Městském úřadu v Nymburce 

Přítomni: Mgr. Pavel Douděra, Mgr. Eva Černá, Bc. Lukáš Toman Paclt, Mgr. Ivan Mezlík  

Omluveni: PhDr. David Michálek, Mgr. Hana Podzimková, Jiří Teper 

Za MÚ Nymburk: Mgr. Markéta Tomčíková, vedoucí OŠKaPP 

Zapsala: Mgr. Tereza Ulrychová 

 

1. Zahájení Komise pro školství, kulturu a cestovní ruch 

První komisi v roce 2020 zahájil její nový předseda Mgr. Pavel Douděra v 17:00. Přítomné přivítal.  

2. Program  

2.1) Vyplácení odměn členům komise 

2.2) Role členů komise  

2.3) Ostatní podněty – nové akce, zhodnocení proběhlých akcí  

2.4) Školství – kapacita MŠ a ZŠ 

 

2.1) Vyplácení odměny členům komise 

• Členové komise vyjádřili nesouhlas se současným systémem vyplácení jejich roční 

odměny za činnost v komisi. Byla by vhodná jiná forma odměny, než z které se odvádí 

sociální a zdravotní pojištění.  

• Předem informovat členy komise o průběhu jejich ohodnocení.  

2.2) Komise debatovala o tom, že by v komisi měli být aktivní členové, kteří se podílejí na jejím 

chodu. Je škoda, když je někdo členem komise, avšak neplní svou roli, aktivně se neúčastní zasedání 

apod.  

2.3) Ostatní podněty – nové akce, zhodnocení proběhlých akcí, nové projekty 

Staré děkanství – návrh je hotový, proběhlo představení projektu, oprava se chystá. 

Slavnost – příjezd Elišky Přemyslovny, spojení s jarmarkem, šerm, historické hry, samostatná akce, 

každoroční tradice. Přesné datum není známé. Akce na rok 2021. Zapojení přes NKC, spolky? Nutné 

řešit zavčasu.  

Ohňostroj 2020 – celá komise se shodla na tom, že letošní ohňostroj byl velice povedený, hudba byla 

přebytečná – nebyla na některých místech slyšet, či byla oproti ohňostroji opožděná. Doba trvání 

ohňostroje – 10 min byla ideální.  

Advent v Nymburce:  

Adventní jarmark – adventní víkendy? Přijedou stánkaři? Svařák na náměstí byl letos i přes týden, ale 

stánkařům se to nevyplatí, přes týden nejsou tržby. Advent v roce 2020 – jarmark o adventní neděli, 

již se z toho stala tradice.  

Nápad na rok 2020 – oheň na opékání buřtů, zahřátí, bojlery s ohněm, …  



Výzdoba náměstí – celá komise pochválila výzdobu náměstí – andílci, program o adventní neděli, 

prodej svařeného vína a kávy v týdnu apod.  

2.4) Školství – kapacita MŠ a ZŠ 

Problém s kapacitou ve všech ZŠ a MŠ v Nymburce. Přespolní děti nebudou do nymburských škol 

přijímány, kapacitu naplní nymburské děti.  

Řešením by byla výstavba nové školy či přístavby ke škole stávající (RAF přístavba patra).  

 

Příští setkání proběhne 12. 2. 2020 na Městském úřadě v Nymburce.  

Týden před konáním komise bude všem členům zaslán email s připomínkou, kdy a kde se komise 

koná.  

Zápis ověřil a svým podpisem stvrdil předseda komise Mgr. Pavel Douděra. 


